
El dia vint-i-tres d'octubre els carrers de la nostra Vila es varen omplenar de sob
te, d'una colla de "joves" de 65 a 80 anys, cantaires de la coral "Bac de Roda", de Ba£ 
celona. Els nostres avis ja estaven a punt d'anar a rebre'ls i celebrar tots plegats 
la diada de germanor.

3a fa temps que els avis d'Arbúcies ens deixen sorpresos amb la colla d'activitats 
que duen a terme i fins i tot hem sentit a parlar de la creació d'una Associació de - 
Jubilats. Hem cregut que valia la pena aprofundir un xic més en el tema i per aquest 
motiu hem demanat informació al conseller de Salut Pública i Qualitat de Vida, com a 
representant de l'Ajuntament.

-Quim,quan i d'on sorgeix la idea de formar una Associació de Jubilats a Arbúcies ?

Una de les tasques que ens plantejàrem en el moment de confeccionar el nostre pro
grama fou l'atenció especial als jubilats, creient molt beneficiós, tant per l'equi
libri psicològic com pel seu bon funcionament, que siguin els mateixos jubilats, qui, 
constituint-se en associació portin la gestió, oeganització i planificació de les ac
tivitats a emprendre.

-Actualment com estan les gestions encaminades a la creació d'aquesta Associació ?

En una assamblea celebrada al Centre, a la que varen assistir la majoria dels ju
bilats, es va delegar una Junta, que ara està treballant de valent, preparant uns eŝ  
tatuts, i lligant tots els fils que falten perquè l'Associació sigui una realitat.

-Qui en forma part ?  S'hi poden encabir totes les persones de la tercera edat ?

L'Associació ha d'ésser formada per tots els jubilats d'Arbúcies. Cal arribar a la 
mentalització de la nostra comunitat per fer front, d'una manera solidària i responsa 
ble a la problemàtica general de la 3- edat.

-Hi ha hagut problemes o ha estat una tasca fàcil fins ara?. Com han respost els 
nostres avis ?

Aquest any s'ha funcionat una mica a manera d'estirar el carro i d'engrescar la 
gent. De moment les perspectives són molt bones i tant les activitats com les reu
nions programades han estat un èxit d'assistència i participació.

-I què hi ha d'una sala de "la Gabella" com a local provisional pels jubilats ?

Actualment s'estan fent gestions per tal de trobar un lloc adient com a llar de 
jubilats i centre d'activitats recreatives ocupacionals, etc... Mentrestant l'Ajun
tament habilitarà un local dels de "la Gabella" per a l'ús exclussiu dels jubilats.

-Econòmicament qui nodreix el pressupost per a despeses ?

Enguany l'Ajuntament ha destinat un presupost de 100.000 pessetes que s'ha repar
tit en excursions, impresos, bonificacions de la Festa Major i Diada de Germanor. I es 
perem cedir una quantitat cada any a l'Associació. També "La Caixa" hi ha col.laboratT

Anem a cercar ara informació als veritables protagonistes: "els mateixos avis".
Donat que no podíem reunir-nos amb tots plegats, ens trobem amb la Ounta provissional, 
com a representació d'aquest sector.

-Com va sortir aquesta Junta ?

En primer lloc tots els jubilats i pensionistes vàrem rebre una convocatòria de la 
Conselleria de Salut Pública i Qualitat de Vida, per anar a una reunió un diumenge al 
matí, a l'Ajuntament, l'objectiu era fer un cens de les persones de la 3- edat de la 
Vila, i sortejar les places per a la primera excursió. Donat que el local no ens podia 
acollir a tots, es va repetir la trobada al Centre i allà, entre tots es va nomenar - 
aquesta junta d'onze membres.
-Quin és el problema més greu que teniu plantejat actualment ?
Sens dubte és el de no poder gaudir d'un local per formar-hi una llar, on organitzar 

les nostres activitats i esplai. També ens facilitaria molt el contacte amb les llars 
tota la contrada.


